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Interpellation 

Umeå den 26 november 2021 

 
Är det rimligt att vänta 3 år på att få en adhd-

utredning? 

SVT Västerbotten rapporterar (26/11) att det numera krävs 3 

års kötid för vuxna att få en Adhd-utredning.1 För barn- och 

unga handlar det om 1 års väntetid. Enligt verksamhetschefen 

är detta rekordlänge och att pandemin orsakat att väntetiden 

från två till tre år.  

 

För många patienter som drabbas är detta en enorm 

frustration, missmod och skäl till stor psykisk ohälsa.2  

 

 

Mot bakgrund av ovanstående ställer jag följande frågor 

till regionstyrelsens ordförande Peter Olofsson (S)  

 

1. Tycker du att 3 års kötid för att få en adhd-
utredning för vuxna är en rimlig väntetid? 

2. Tycker du att 1 års kötid för barn- och unga är en 
rimlig väntetid? 

3. Tycker du att vården blir jämlik när många som 
inte vill vänta i kön istället köper utredningen 

privat? 

4. Vad tänker du vidta för åtgärder för att minska 
väntetiden?  

5. Är du beredd att upphandla utredningar för att 
minska vårdköerna? 

 

Nicklas Sandström (M) 

Regionråd i opposition 

 
1 Rekordlånga köer till psykiatrin i Umeå – tre års väntetid för adhd-utredning | SVT Nyheter 
2 Bertil blev utbränd – kämpar för att få kontakt med psykiatrin i Umeå | SVT Nyheter 

https://www.svt.se/nyheter/lokalt/vasterbotten/rekompsykiatrikoerna-vaxer-i-umea-tre-ars-vantetid-for-adhd-utredning
https://www.svt.se/nyheter/lokalt/vasterbotten/bertil-blev-utbrand-kampar-for-att-fa-kontakt-med-psykiatrin-i-umea

